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Zápis z jednání sloučené Komise pro výstavbu, územní 
plánování a investice, Komise pro životní prostředí a 
odpadové hospodářství a Komise pro dopravu 

Zápis č. 4/ 2019 
Termín : 26.6.2019, 17:00 hod 

Místo : Kulturní sál objektu DPS, náměstí Svobody, Úvaly 

Rozdělovník : členové komise, členové rady města, tajemník městského úřadu 

Přítomní členové  : Ing. Josef Martinovský (předseda komise pro výstavbu, územního plánování 
a investic), Jan Havel, Ing. Ivan Černý, Josef Polák, Ing. Petr Novák, Ing. Jan 
Černý, Ing. Renata Perglerová, Miloslav Kolařík   
 

Omluveni  
 
Nepřítomní členové 
 
Hosti 

: 
 
: 
 
: 
 

Martin Hlávka, Ing. Michal Breda, Ing. arch. Martina Bredová, Ing. Radek 
Netušil 
Ing. Roman Krásný, Ing. arch. Michal Grošup  
 
Petr Borecký (starosta města), Ing. Alexis Kimbembe, Ing. Petr Nádvorník, 
Stanislava Kopcová, Ing. Marek Trusík, Ing. Petr Dvořák, Jan Maroušek, Ing. 
arch. Miroslav Hofman   

Zapisovatel : Anežka Růžičková 

   

 

Stav přítomných  
 
V 17.00 hod bylo přítomno 8 členů komise pro výstavbu, územní plánování, 6 členů komise pro životní prostředí 
a odpadové hospodářství a 4 členové komise pro dopravu. Zasedání bylo oficiálně zahájeno. Komise jsou 
usnášeníschopné.  

 
Program jednání 
1) II/101 Úvaly – Říčany  
2) Dostavba areálu skladů v Radlické čtvrti  
3) Rozšíření provozu firmy Tawesco Automotive 
4) Využití prostorů – návrh kulturního zařízení v objektu BD na náměstí Svobody 
5) Rekonstrukce ulice 5.května 
6) Různé 
   
Ing. Martinovský zahájil jednání komisí a předal slovo starostovi města panu Petrovi Boreckému. V tuto chvíli 
bylo přítomno 8 členů komise pro výstavbu, územní plánování a investice.  Komise je usnášeníschopná.  
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1) II/101 Úvaly – Říčany 
 
Pan Borecký zahájil první bod jednání. Jedná se o přeložku stávající komunikace II/101 v úseku Úvaly – Říčany, 
která by měla navazovat na přeložku silnice I/12, měla by dále pokračovat okolo Horoušánek směrem k D11. 
Předal slovo Ing. Nádvorníkovi, který zastupuje investora stavby. 
Ing. Nádvorník: akce bude realizována, až bude zpracována projektová dokumentace, všechna nutná povolení a 
bude připraveno financování. 
Paní Kopcová: aktuálně je k dispozici projektová dokumentace pro územní řízení, nyní probíhá opakovaně 
správní řízení na vydání územního řízení. Řízení již proběhlo, ale byly připomínky a projekt se musel opravit. 
Bude opět požádáno o územní rozhodnutí. Pokud bude požádáno cca v září o územní rozhodnutí, bude podáno 
na Středočeský kraj, jelikož se jedná o veřejnou prospěšnou stavbu. V návaznosti na územní rozhodnutí bude 
vydáno stavební povolení. Teoreticky v roce 2020 se bude projednávat stavební povolení. 
Ing. Trusík: původní návrh bylo napojení přeložky v Pacově klasickou stykovou křižovatkou. Po požadavku města 
Říčan v průběhu projednávání, z důvodu náporu dopravy v Říčanech, byla provedena změna. Byla zpracována 
studie s tím, že silnice II/101 bude pokračovat severně od Říčan na I/2. Silnice II/101 se také zaústí do 
kruhového objezdu, kde bude izolační zeleň. 
Ing. Ivan Černý: pokud nebude přeložka I/12 (investor ŘSD) a nebude napojení, bude stejný problém jako 
v Říčanech – zesílená doprava v Úvalech po nové přeložce II/101.  
Pan Borecký: přeložka I/12 – zažádáno o územní rozhodnutí. Požadavek města je, aby přeložka Úvaly – Říčany 
byla provedena současně nebo po realizaci přeložky I/12. Další požadavek je, aby se začal zpracovávat projekt 
na východní obchvat Úval k D11, tj. přeložka silnice II/101 v úseku od silnice I/12 k D11.  
Ing. Jan Černý: ostatní obce? 
Paní Kopcová: obce mají specifické výhrady, ale nejedná se o neřešitelné věci. 
Ing. Ivan Černý: přírodní rezervace v oblasti přeložky II/101 od Říčan?  
Pan Kopcová: vliv stavby není významný, aby to zasahovalo do funkce biokoridoru.  
Ing. Saidl: jak je uvažováno napojení přeložky II/101 na D1? 
Ing. Tursík: není zadáno u této přeložky. Je k dispozici studie, která tuto přeložku napojuje na silnice I/2.  
 
 

Text usnesení č. 9/2019 Výsledek hlasování 
Komise pro výstavbu, územní plánování a investice doporučuje Radě 
města souhlasit s předloženým návrhem projektové dokumentace ve věci 
akce „II/101 Úvaly – Říčany“ za podmínek: 

1. Časový harmonogram výstavby bude navržen tak, aby byl 
současně nebo následoval výstavbu přeložky silnice I/12 

2. Zahájit jednání se Středočeským krajem o současném zahájení 
zpracování projektové dokumentace pro přeložku silnice II/101 
v úseku silnice I/12 k D11 (Úvaly, Horoušánky, Jirny)  

Pro 8 
Usnesení bylo přijato  
 

Proti 0 

Zdržel se 0 
 
 

2) Dostavba areálu skladů v Radlické čtvrti 
 
Pan Borecký zahájil druhý bod jednání. Stávající příjezd z ulice Jeronýmova. Záměr investora je zrekonstruovat a 
rozšířit halu C, zrealizovat halu D a v budoucnu halu E. Haly po dostavbě, které mají dvě patra, budou vysoké 
8,5 m, tj. nad stávajícím terénem budou 4,5 m. Výjezdy z hal by měly být orientovány dovnitř areálu, aby 
nerušily okolí, a do okolí jsou orientovány okna – tak, aby otevírání vrat, zajíždění kamionu, náklad, výklad byl 
v rámci areálu. Ještě úvaha o přístavbu další haly, která není zakreslena v předloženém návrhu. Opláštění hal – 
montované ocelové konstrukce. Odvodnění srážkových vod – stávající retenční nádrž v rámci areálu. Bylo 
projednáno s občany z Radlické čtvrti – požadavky pouze od nejbližších sousedů. Přímý přístup k halám 
z přeložky I/12 nebude, není zde plánován sjezd. Investoři tvrdí, že chtějí haly pronajímat menším 
provozovatelům. Znamená to ovšem, že se zvětší nárůst dopravy osobních automobilů, případně větších 
nákladních automobilů. Co je potřeba rozhodnout: zda členové komise souhlasí se záměrem, případně že ano, 
tak za jakých podmínek a doporučit radě města řešit s majiteli kompenzace. Kolem areálu jsou a budu rodinné 
domy. Zřejmě nehrozí, že provoz hal by rušil, ale spíše se jedná o nárůst dopravy v ulici Jeronýmova. Pokud se 



Zápis č. 4/2019 – 26.6.2019 

 
3/7                                                      

 

schválí záměr, požadovat např. od investorů, aby opravili ulici Jeronýmova nebo oddělili silnici od rodinných 
domů např. zelení, případně dát do podmínek, že příjezd do areálu by vedl jinde, kterou by zbudovali investoři 
(problém vlastnický a územní plán).  
Paní Pilná: kompenzace pro celou čtvrť, ne jenom ulice Jeronýmova.  
Mgr. Borecká: nové haly budou výškové výš než stávající haly – na okraj areálu zrealizovat regulační zeleň 
(zastínění, hlučnost, prašnost). Ulice Jeronýmova je úzká a nová výstavba vznikla blízko silnice a není místo na 
zeleň, ulice je velice frekventovaná včetně ulice Dobročovické, která je širší – hledat jiný příjezd.  
Ing. Perglerová: pokud by nová příjezdová cesta byla jako veřejná prospěšná stavba, tak by s tím asi problém 
nebyl z hlediska bonity půdy. 
Ing. Jan Černý: silnice směrem ke Škvorci - je zde vedena další souběžná obslužná komunikace – provést další 
sjezd od okružní křižovatky s přeložkou I/12. Otázka jsou finance, která z těchto variant je levnější. Řešit v rámci 
realizace přeložky I/12. 
Pan Borecký: Ředitelství silnic a dálnic nedovolí zásah do projektu. 
Mgr. Borecká: otázka jaký bude dopravní provoz v ulici Jeronýmova.   
 
 Příchod v 17:50 hod Ing. Petr Dvořák (zástupce investora) 
 
Pan Borecký: v tuto chvíli členové komise řeší, jaké dopady bude mít dostavba hal na lokalitu a jaká řešení lze 
realizovat, aby se minimalizoval dopad na stávající zástavbu. 
Pan Kolařík: k návrhu pana Ing. Jana Černého – proběhlo jednání ze zástupci zpracovatele PD na přeložku I/12. 
Tato cca 2 m obslužná komunikace je pro vodoteče, retenční nádrže apod., ne jako silnice pro auta. Jsou tam 
závory.  
Pan Borecký: jaké jsou garance, že zde nebudu jezdit velké kamiony. 
Ing. Dvořák: předpoklad je, že si to budou pronajímat menší řemeslníci, proto není smysl, aby haly byly 
zásobovány kamionem. Není zde navržena žádná dokovací brána, kam kamion nacouvá. Jsou pouze vrata, kam 
vjede větší dodávka. Nedokážu říci, zda v současné době zde jezdí kamiony. Tento návrh (studie) nepočítá 
s kamiony. Samozřejmě se dají tyto tři jednotky spojit. Objekt s rozměry 12 m x 18 m – kamiony se v tomto 
prostoru nevyloží.  
Pan Borecký: nakládání dešťových vod? 
Ing. Dvořák: ano, požární nádrž v současné době, nebo se vybuduje vsak. 
Ing. Perglerová: jak bude řešena zeleň? 
Ing. Dvořák: malá část se zaasfaltuje, aby se výrobní jednotky daly zásobovat + propoj, aby areál byl průjezdný. 
Ing. Perglerová: zeleň by zde měla být dle vodního zákona.  
Ing. Dvořák: mělo by to odpovídat.  
Pan Borecký: město bude dávat vyjádření, kde budou stanoveny podmínky včetně zeleně.  
Ing. Perglerová: zeleň by měla být spočítána na celý areál.  
Ing. Dvořák: město dává podmínky.  
Ing. Jan Černý: byla zde studie pro přestavbu celého areálu? 
Pan Borecký: ano, studie byla, ale v současné době je jiný vlastník, který provozuje průmyslové areály.  
Ing. Jan Černý: velká plocha směrem k přeložce I/12. 
Ing. Dvořák: zadání pouze pro tento záměr. Nemám další informace.  
Pan Borecký: z čeho bude hala? 
Ing. Dvořák: ocelová systémová konstrukce – pravděpodobně LIKOS – Haly. Opláštění sendvičové panely, 
vnitřek plech včetně minerální vaty. Vzhled haly bude to, co je na vizualizacích. 
 
 Příchod v 18:05 hod pan Bakos  
 
Pan Borecký: firma LIKOS – Haly dělá i zelené haly.  
Ing. Jan Černý: podél ulice Rokycanova posunout oplocení, aby zde byla zeleň s tím, že by byla součástí 
veřejného prostoru.  
Mgr. Borecká: je zde ozelenění, ale za plotem je ještě prostor ozelení.  
Ing. Dvořák: dohoda s investorem. 
Ing. Ivan Černý: zeleň neizoluje hlukově.  
Ing. Dvořák: ano, ale snižuje odrazivost hluku.  
Pan Borecký: rozdělit podmínky vliv stavby na okolí a samotné haly. Podmínky výstavby: 

- Výsadba stromů a keřů po obvodu areálu; 
- Řešit povrch silnice v ulici Jeronýmova a dostavbu chodníku v úseku ulic Milíčova – Jeronýmova; 
- Typ provozu, který zde budou připuštěny – v případě dalších změn, aby se město mohlo k tomu 

vyjadřovat. 
Ing. Jan Černý: další rozvoj areálu – výstavba může narůst o dalších 50 % - dotaz na vlastníka na další rozvoj 
areálu.  
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Mgr. Borecká: dle předloženého návrhu – současný stav je 250 osobních aut, 30 dodávek, 5 kamionu. 
Předpoklad pro halu C je 0, jelikož se to přestavuje. Předpoklad pro halu D je 32 osobních aut, 4 dodávky = 
poddimenzované. Při další výstavbě haly dodělat obslužnou komunikaci od Dobročovické – dále od zástavby.  
Ing. Saidl: dispozice haly neumožňuje zásobování kamiony – nevytočí se.  
Pan Borecký: další podmínka - při výstavbě haly E a další výstavby hal dodělat obslužnou komunikaci od areálu k 
ulici Dobročovická – dále od zástavby. Pro výstavbu hal C a D - řešit povrch silnice v ulici Jeronýmova včetně 
spodní části křižovatky a dostavbu chodníku v úseku ulic Milíčova – Jeronýmova. 
Mgr. Borecká: při výstavbě obslužné komunikace dodržet dostatečný odstup od zástavby.  
Ing. Ivan Černý: zvětší se doprava větších aut. 
Ing. Perglerová: poslední hala se nebude stavět asi hned. Doporučit, aby komunikace byla jako veřejně 
prospěšná stavba včetně zeleně. 
Pan Borecký: regulativa územního plánu - 50 % max. zastavitelnost pozemku, 40 % zeleň. 
Ing. Jan Černý: zeleň – vizuálně to oddělí, ale hlukově to rodinným domům nepomůže. 
Pan Borecký: sousedi s tím nemají problém. Spíše řešit zeleň a vzhled. Druhá možnost je vést komunikaci podél 
rybníku – výhoda je, že se převede doprava rovnou na silnici I/12, ale nevýhoda je, že pouštíme výstavbu do 
dalšího území. 
Pan Borecký: Souhlasíme s výstavbou hal C a D za podmínek: 

1) budou dodrženy výškové parametry uvedené v projektu, veškerá retence vody bude na pozemku 
areálu  

2) po hranicích areálu bude vysázena izolační stromová a křovinatá zeleň, která pohledově oddělí areál 
od okolí 

3) nová úprava povrchu silnice v ulici Jeronýmova a křižovatky Dobročovická/ Jeronýmova 
4) dostavba propojovacího chodníku v úseku ulic Milíčova – Jeronýmova  
5) vybudovat chodník U Obory 

 
Odchod v 18:40 hod pan Duspara 

 
Ing. Jan Černý: vyřešit plochu u ulice U Obory.  
Pan Borecký: udělat chodník podél společnosti HORKA - do podmínek. 
Pan Kolařík: areál má velkou plochu asfaltu. Dešťová kanalizace, která je vyústěna v místech u společnosti 
HORKA - zatrubnit od společnosti HORKA k Výmole. Jedná se o jediné odvodnění celé lokality. 
Ing. Perglerová: dát do podmínek řešit retenci vod a vsak celého areálu.  
Pan Borecký: připomínka pana Kolaříka – podnět k řešení.  
Ing. Perglerová: doporučuji, aby veškeré dešťové vody byly vsakovány na celým pozemku pro celý areál.  
Ing. Ivan Černý: připomínka – opravit dole dešťovou kanalizaci směrem pod I/12 směrem do Výmoly, kde je 
problém. 
Pan Borecký: další připomínka je, že při výstavbě haly E a další výstavby hal vybudovat propojovací komunikaci 
od areálu k ulici Dobročovická vnější stranou od lokality s izolační zelení k rodinným domům. 
Pan Borecký: odbor životního prostředí zjistí, jak je to s odvodněním dešťových vod všech průmyslových areálu 
ve městě. 
 

Text usnesení č. 10/2019 Výsledek hlasování 
Komise pro výstavbu, územní plánování a investice doporučuje Radě 
města souhlasit s výstavbou hal C a D v rámci akce „Dostavba areálu 
skladů Gadimmo v Radlické čtvrti“ za podmínek: 

1) budou dodrženy výškové parametry uvedené v projektu 
2) veškeré dešťové vody budou vsakovány na celém pozemku pro 

celý areál  
3) po hranicích areálu bude vysázena izolační stromová a křovinatá 

zeleň, která pohledově oddělí areál od okolí 
4) nová úprava povrchu silnice v ulici Jeronýmova a křižovatky 

Dobročovická/ Jeronýmova 
5) dostavba propojovacího chodníku v úseku ulic Milíčova – 

Jeronýmova  
6) vybudovat chodník U Obory a vyřešit přechod pro chodce do 

této lokality 
7) při výstavbě haly E a další výstavby hal vybudovat propojovací 

komunikaci od areálu k ulici Dobročovická vnější stranou od 
lokality s izolační zelení k rodinným domům  

Pro 8 Usnesení bylo přijato  
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Proti 0  

Zdržel se 0 
 

 
3) Rozšíření provozu firmy Tawesco Automotive 

 
Pan Borecký zahájil třetí bod jednání a předal slovo panu Marouškovi, který zastupuje investora stavby. 
Pan Maroušek: jedná se o dostavbu areálu. Bývalý vlastník chtěl již zrealizovat dostavbu, ale neprošlo přes EIA + 
nesouhlas sousedů. V současné době má areál zastavěnou plochu 6,5 tis. m2. Záměrem je postavit svařovnu – 
vychází ze strategie developera. Jedná se o lisování a svařování pro automobilku. Záměrem je vybudovat 
svařovnu. Svařovna: sklad materiálu, zbytek svařovací buňky. Rozměry haly 60 m x 40 x (dlouhá jako původní 
hala, širší o polovinu). Původní hala má 13,5 m (svařovna), svařovna má výšku 10 m, únosnost podlahy je 10 t. 
Lisovna má hlučný provoz – je zde opatření pro zamezení hluku, lis je speciálně zaizolován. Plníme hygienické 
limity. Svařovna má tichý provoz (nejsou zde údery). Emise – z 95 % je odporové sváření, není CO2. Mezi nosnou 
halou a zástavbou rodinných domů bude val. Bude mírný nárůst dopravy: současně 15 aut denně, bude 25 aut 
denně. Bude proveden průzkum, kolik aut projede po silnici II/101. Lisovací halu odhlučníme svařovací halou 
(tichý provoz). Možný vzhled budovy jako nové svařovny ve Slavkově u Brna. Pokud bude pozitivní stanovisko 
města, počítáme s kompenzacemi vůči městu.   
Ing. Saidl: svařovna – automatická nebo ruční? 
Pan Maroušek: automatická.  
Ing. Saidl: odsávání přes filtry nebo přímo do ovzduší? 
Pan Maroušek: zatím není PD, ale uvažuje se přes filtry.  
Ing. Jan Černý: výška valu? 
Pan Maroušek: 2 m. Sousedi, kteří jsou utopeni, halu neuvidí. 
Ing. Jan Černý: zeleň na Valu? Jak kamiony? 
Pan Maroušek: kamiony nebudou jezdit za halu. Prostor mezi halami bude částečně zastřešený bez bočního 
opláštění. 
Pan Havel: val je protihlukový nebo pouze vizuálně?  
Pan Maroušek: obojí.  
Ing. Saidl: svařovna zajistí odhlučnění od rodinné lokality + částečné zastřešení.  
Ing. Jan Černý: požadavek rozšíření valu po východní a západní straně? 
Pan Maroušek: z jedné strany je pole a ze silnice II/101 není vidět. Pro realizaci valu je potřeba 1000 aut. 
Pan Borecký: určitě bude skrývka při výstavbě haly. Jak bude tato hala vypadat? 
Pan Maroušek: fáze studie, není vizualizace. V tuto chvíli jsme požádali o souhlas Brandýs nad Labem a Radu 
města Úvaly.  
Pan Borecký: může vypadat jako hala ze Slavkova u Brna. 
Pan Maroušek: budeme se snažit, ale musí se spočítat cena, nelze teď potvrdit. 
Pan Borecký: celkem tedy 25 kamionu denně, 250 pracovních dnů, tj. 6.250 kamionu ročně. Počet osobních 
automobilů? 
Pan Maroušek: navíc 87 zaměstnanců, tj. 267 zaměstnanců celkem.  
Pan Borecký: kde budou parkovat zaměstnanci? Celkem dle studie je počet parkovacích míst 120. Bude 
klimatizace? 
Pan Maroušek: klimatizace nebude. Svařovna bude na vysoké napětí – neovlivní spotřebu nízkého napětí. 
Přípojka je dostačující. 
Ing. Ivan Černý: stávající lisy – do kdy budou vyměněny?  
Pan Maroušek: v tuto chvíli je plán, že se budou postupně vyměňovat. Lisovna zůstane ve stávajícím rozsahu. 
Dále proběhne anketa se sousedy naší provozovny ve věci složení komise. Náš návrh je, že se udělá komise, 
která bude ve složení - tři členové za investora, tři členové za města Úvaly a tři členové za občany.  
Pan Borecký: město by mohlo získat roční příspěvky na sport apod. 
Ing. Saidl: je to v zájmu obyvatel lokality. Hala vyřeší hlukový problém. 
 
Vznikla diskuze ve věci kompenzace pro město Úvaly.  
 
Pan Polák: jednání s investory o kompenzacích pro město Úvaly.   
Mgr. Borecká: výhody: odhlučnění lisovny, val, kompenzace. Nevýhoda: vzroste doprava, agenturní 
zaměstnance (ubytování v Úvalech). 
Bc. Kouklová: kompenzace musí směřovat pro místní lokalitu.  
Pan Borecký: ano, ale i pro město Úvaly jako celek.   
Pan Havel: zastupitelstvo města to musí vysvětlit občanům.  
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Ing. Martinovský: pro kompenzace pro občany v lokalitě. 
Pan Bakos: uvést do podmínek, že hlukové zkoušky musí být závazně o 30 % nižší.  
      
 

Text usnesení č. 11/2019 Výsledek hlasování 
Komise pro výstavbu, územní plánování a investice doporučuje Radě 
města jednat s investory ve věci akce „Rozšíření provozu firmy Tawesco 
Automotive“ o podmínkách a kompenzacích pro město Úvaly  

Pro 6 Usnesení nebylo přijato 
z důvodu nedostatečného 
počtu hlasů 

Proti 1 

Zdržel se 1 
 
Pan Havel: jednání s občany? 
Pan Borecký: občané jsou proti jednání s firmou. Město bude jednat o kompenzacích a budoucímu designu 
haly. Z toho vzejde závěr. Pak dále do komisí, dále projednání s občany.  
Kompenzace: 

- Provést val tak, aby byl funkční a oddělil pohledově okolí od provozu; 
- v místě okolí opravit/vybudovat chodníky, ulice – veřejná infrastruktura; 
- stavební úpravy na komunikace a v křižovatce u této haly; 
- pravidelné příspěvky na sportovní a kulturní život. 

Ing. Ivan Černý: další kompenzace – výjezd na křižovatku II/101 z ulice Muchova. 
Pan Havel: dále úprava fasády. 

 
4) Využití prostorů – návrh kulturního zařízení v objektu BD na náměstí Svobody 

 
Pan Borecký zahájil čtvrtý bod jednání a předal slovo Ing. Novákovi. 
Ing. Novák: jedná se o návrh - představu pro dispozice prostoru. Minulý návrh od investorů není vhodný pro 
potřeby města. Město musí dát požadavek investorům na kulturní zařízení.  
Pan Borecký: toto je varianta, která počítá se společenským sálem. Říct si jaké bude využití. Ve městě chybí 
kino, divadlo, taneční sál. Otázka je, zda je potřeba tak velké foyer. Město potřebuje sál, kde budou kulturní 
akce. V současné době je město závislé na sokolovně. Objekt čp. 65 by byl využíván pro MDDM.  
Ing. Ivan Černý: hlediště má 138,2 m2, sál má 105 m2, také záleží na výšce sálu.  
Pan Borecký: min. 4,5 m výška. 
Ing. Ivan Černý: město má malé prostory, ale potřebuje jeden velký prostor. 
Pan Borecký: budoucí knihovna čp. 18 – bude velký sál, svazková škola – nová sportovní hala. 
Ing. Jan Černý: nevhodná dispozice ve tvaru L. Problém prostoru bude s majiteli bytů nad tímto prostorem - 
bude zde hluk. 
Bc Kouklová: knihovnu zde udělat. U sálu je nutné udělat parkování apod.  
Ing. Jan Černý: prostory svazkové školy? 
Pan Borecký: velké prostory.  
Ing. Ivan Černý: prostor přijmout. Toto je lepší varianta než předchozí verze – dá se lehce přestavět na 
městskou knihovnu.  
Pan Borecký: může se dát od začátku knihovna a vzadu sál, který se dá použít na promítání. Půdorys budovy 
nelze měnit, již má architektonický výraz. Investor tento návrh viděl, je na nás, jak chceme dispozici rozvrhnout.  
Ing. Jan Černý: šířka scény je navázána na výšku sálu? 
Ing. Novák: ano. 
Pan Borecký: nechat toto téma otevřené.   
 

5) Rekonstrukce ulice 5. května 
 
Pan Borecký zahájil pátý bod jednání. Chodníky jsou města Úvaly, silnice financuje Krajská správa a údržba 
silnic. 
Ing. Jan Černý: parkovací místa jsou města? 
Pan Borecký: ano. Chodník po levé straně směrem ke hřbitovu – obdobně jako v ulici Riegerova, na druhé 
straně silnice parkovací místa. V horní části komunikace se zeleň nevejde z důvodu inženýrských sítí. 
Ing. Jan Černý: občané o této verzi vědí? 
Pan Borecký: ano, občané o tom vědí. 
Ing. Jan Černý: občanům stromy nevadí, pouze zelený pás. 
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Pan Borecký: nelze všem vyhovět. Jedná se o finální verzi. Více zeleně zde být nemůže. Projekt se začal 
zpracovávat před 8 – 9 lety, kde nebyla zeleň řešena, a nebyl řešen veřejný prostor.  
Ing. Jan Černý: někde záhony jsou na úkor parkování.  
Pan Borecký: toto není pravda. Na základě připomínek občanů byly dodělány parkovací místa v dolní části ulice 
po pravé straně směrem ke hřbitovu na úkor zeleně.   
Ing. Jan Černý: šikmé parkovací místa nebo parkování pro vozíčkáře dát někam jinam.  
Pan Borecký: stávající normy podmiňují, že musí být parkování pro invalidy. 
Ing. Ivan Černý: provozovny nemají parkování pro zákazníky u průmyslové zóny (v horní části ulice po pravé 
straně směrem ke hřbitovu) – chodník je zde zbytečný. Používá se chodník na druhé straně.  
Pan Borecký: podnikatelé mají velké pozemky. Do budoucna postupně omezit parkování pro soukromá auta na 
veřejných prostorech.  
Ing. Jan Černý: autobusová zastávka – do centra bez přístřešku.  
Pan Borecký: bude provedeno, pokud se vejde, že autobusová zastávka do centra bude zastřešená, z centra bez 
přístřešku.  
Ing. Ivan Černý: v ulici jsou šikmá stání. Pokud zákazník pojede od Tuklat, musí se někde otočit a následně vrátit 
a zaparkovat.  
Pan Borecký: pokud budou podélně parkovací místa, tak se tam parkovací místa nevejdou.   
Ing. Saidl: většina lidí jezdí od města. 
Pan Borecký: členové komise berou na vědomí tento finální návrh. 
 

6) Různé 
 

A. Bc. Kouklová: WC pro veřejnost na náměstí?  
Pan Borecký: do budoucna ano. 

 
B. Pan Havel: výjezd z areálu MěÚ Úvaly do ulice Riegerova – zdemolovat vrátnici (1.000.000 Kč) nebo 

zeď kvůli výhledu.  
Pan Borecký: ano, prověříme z důvodu rozvaděče.   

  
C. Ing. Jan Černý: márnice? 

Mgr. Matura: není ve vlastnictví města Úvaly.  

 
 

 
Jednání ukončeno v 20:45 hod. 
 
Zapsala: Anežka Růžičková 
 
Ověřil:  Ing. Josef Martinovský, předseda komise 
 


